
   
 

2018 國際化粧品科技研討會暨技術交流展示會邀請函 

2018 International Cosmetic-Tech Conference & Exhibition Invitation 
 

    高雄醫學大學香粧品學系將於 2018 年 9 月 14 日(星期五)至 9 月

15 日(星期六)，假本校第一教學大樓 B1 演藝廳，舉辦 2018 年國際化

粧品科技研討會暨技術交流展示會。本年度國際研討會精心安排國內

外專家/學者進行專題演講、研究論文口頭發表與壁報論文展示。研

討會主題涵蓋(1)化粧品科技、(2)天然物/成分開發與活性評估、(3)化

粧品相關議題。誠盼各界蒞臨指導，期能藉此機會促進學界與業界之

廣泛交流，同時提升本學系師生視野，使所培育之學士及碩士人才能

為業界所用並能與國際接軌。 

 
主辦單位 
高雄醫學大學香粧品學系 
 
舉辦日期 
2018 年 9 月 14 日 (星期五) 至 9 月 15 日(星期六) 
 
舉辦地點 
高雄醫學大學第一教學大樓 B1 演藝廳 
 
活動網址 

 
http://t.cn/RuuVpqH 



   
 

2018 國際化粧品科技研討會暨技術交流展示會邀請函 

2018 International Cosmetic-Tech Conference & Exhibition Invitation 
 

The annual International Cosmetic-Tech Conference & Exhibition 

2018, organized by the Department of Fragrance & Cosmetic Science, 

Kaohsiung Medical University, will be held at the Performance Hall of 

the First Teaching Building of the university during Sep. 14th-15th, 2018. 

There will be several keynotes and invited speeches given by domestic 

and foreign distinguished scholars and specialists. Oral presentations and 

poster sessions will also be thoughtfully arranged in this conference. The 

topics include (1) Cosmetic Technology, (2) The Development and 

Evaluation of Bioactive Natural Products, and (3) Cosmetic Related 

Issues. The organizer hopes this conference promotes the exchange of 

academia and industry, and elevate students and teachers’ outlook on the 

fields of cosmetic science and international practices. 

 

Organizer: 

Department of Fragrance and Cosmetic Science, Kaohsiung Medical 
University (KMU) 
 
Date: 
2018/9/14 (Fri.) - 2018/9/15 (Sat.) 
 
Venue: 
B1 Performance Center, First Teaching Building of KMU 
 
Website: 
 
 
 

http://t.cn/RuuVpqH 
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